
Svarpå interpellation från Robert Thunfors (T).

" Varför finns inte valnämdens protokoll på hemsidan.
D

- Det är ett förbiseende:
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- Ja,jag skasetill att protokollen läggsut fr.o.m. nästa möte med valnämden
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Jan-Chlrister Jonsson (S)
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Ordförande valnämden Timrå


